
17.8.2022 bestyrelsesmøde, REFERAT  

 

1. Sejlerskolen 

 Pt 34 på teori og 40 på sommer 

 13 instruktører sommer, 2 vinterinstruktører.  

 Forslag fra Sejlerskolen om ny strategi med formål bl.a. at fastholde elever, evt ved et 2 årigt skole forløb 

 Formand for sejlerskolen ønskes  

2. Jubilæum 50 år  

 Dato: 24.6.2023 (22.6.2023) 

 Økonomi og ramme 

o Dagsarrangement m. mad og drikke uden egenbetaling  

o Aftenarrangement m. egenbetaling på mad og vin 

o 75.000 budget dag 

o Telt kan evt. købes til klubben, da det nuværende er udtjent.  

 Logo med 50års nyt design 

 Officielle gæster 

o Bestyrelsen (SW) inviterer Borgmester Jacob Bundsgaard og aktuel Kulturrådmand.  

o Bestyrelsen (JB) inviterer Dansk Sejlunion 
3. Økonomi 

 Regnskabet og budget gennemgået  

4. Aarhus Mesterskab, status planlægningen, 29-30 okt. JB står for planlægningen. 4 baner planlægges.    

5. Egå Marina har efterspurgt ES holdning til EM udviklingsplan. ES har udbedt materiale på udviklingsplanen 

for at kunne svare.   

6. Egå Marina har efterspurgt svar fra ES hvordan ES vil finansere en ny installation af fjernvarme i jollehuset, 

som ES lejer af EM. ES har svaret til EM, at ES ikke kan afholde en anlægsinvestering af fjernvarme i lejede 

lokaler jf. lejekontrakt.  

7. Klubhusudlån: Det blev aftalt hvem i bestyrelsen der afleverer/modtager.  

8. Generalforsamlingen 01.11.2022  

a. Mads Trøstrup, Advokat, som dirigent, kasser spørger.  

b. Referent, udestår   

c. Nye til bestyrelsen, vi søger.   

d. Planlægning sker på kommende bestyrelsesmøde. 2. okt. skal der indkaldes.  

9. Tur; Nappedam tur og løbende grill aftener; Tur spørger Klaus Madsen 

10. Mette, på land. Karsten og tirsdagsgruppen tager henvendelse til EM. 

11. RIB udleje i opti.  

12. Næste best møde.; 15.9. kl. 16.30  


